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EMLÉKEZTETŐ 

AZ ELTE TTK HÖK VÁLASZTMÁNYI ÜLÉSÉRŐL 

Az emlékeztetőt készítette: Kiss Bence László 

Az ülés helye és ideje: 1117 Budapest, Pázmány Péter stny. 1/C. 00-732-es (Déli Hallgatói) 

Iroda Tárgyaló és Microsoft Teams, 2024.09.20 16:06 

Jelen vannak:  

• szavazati joggal:  

o Gombás András  

o Herczeg Flóra  

o Sárvári Ferenc  

o Géczy Patrik  

o Papp Zsombor  

o Müllner Tamás 

o Novák Zsófia 

• tanácskozási joggal:  

o Kiss Bence László  

o Saly Eszter  

o Bartha Márton  

o Szirtes Gábor  

o Nováki Lóránt 

o Fehér Zsombor 

o Füzi Réka 

Mandátumellenőrzés: Az ülés 7 fővel határozatképes. 

 

Gombás András megkéri Kiss Bence Lászlót, hogy készítse el a jegyzőkönyvet. 

Vállalta. 

Gombás András jelöli Novák Lórántot jegyzőkönyv hitelesítőnek. 

Vállalta.  
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Előzetesen kiküldött napirendi pontok: 

1. Bejelentések 

2. Stratégiai kérdések 

3. Rendezvények 

4. Gazdasági ügyek 

5. Egyebek 

Gombás András javaslata, hogy vegyék fel napirendi pontnak a külügyi mentorrendszer napirendi 

pontot. 

(84)/2024 (IX.20) számú választmányi határozat: Az ELTE TTK HÖK Választmánya egyhangúlag 

elfogadta, hogy szerepeljen a külügyi mentorrendszer pont a napirendi pontok között. 

Napirendi pontok: 

1. Bejelentések 

2. Stratégiai kérdések 

3. Rendezvények 

4. Gazdasági ügyek 

5. Külügyi mentorrendszer 

6. Egyebek 

(85)/2024 (IX.20) számú választmányi határozat: Az ELTE TTK HÖK Választmánya egyhangúlag 

elfogadta a kiegészített napirendet. 

16:11 Bejelentések 

Gombás András felszólal, hogy rendezvényes munkaügyi csoport ülés volt nyáron, amelyen a félév 

előzetes programterve készült el. Megköszönte a gólyatábor szervezését Dékán Úr. Lehet keresni, 

ha probléma van. Rendezvények napirendi ponton fel fog még merülni a téma. 

Gólyatábor múlthéten lement rendesen. Tájékoztatni fog mindenkit az elszámolásról, amint erre 

lehetőség lesz, nagyobb probléma nem történt. Az egyszeri közéleti pályázatokat havonta kell 

leadni.  

Voltak egyeztetések a Doktorandusz Önkormányzattal. 
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Nyáron volt Kari Tanács ülés. Rendkívüli támogatás miatt. 400 millió Forint támogatás érkezett, 

ami különböző keretekbe ment. Ebből kb. 160 millió forint megy a karra és azon belül az oktatók 

és teljesítményértékelési bónuszokra megy. 

Kari Intézettekkel voltak egyeztetések a nyáron a gólyatáborról és az első heti oktatásról.  

Domboróczky Balázs lett az EHÖK elnöke. 

Nyáron el lett fogadva az EHÖK Költségvetése. Küldöttgyűlésen a saját költségvetésünket kell 

elfogadni. 

Tegnap lezajlott a 46. 5vös 5km futóverseny, melyre 640 nevezés érkezett. Rektor Úr és Dékán Úr 

is jelen voltak. Szervezők munkáját köszöni. 

Gombás András 16:16-kor lezárja a napirendi pontot. 

16:16 Stratégiai kérdések 

Gombás András felvezeti a témát. 

Az elnöki program része volt, hogy ne csak az alapszabály szintjén, hanem szervezeti kultúra 

szintjén is felül kell vizsgálni a folyamatokat. Csomagokra bontani ezeket, amik épp ésszel el lehet 

végezni. Az Önkormányzatnak kell stratégiai döntéseinek is lennie. Közösen dönteni ezekről. 2-3 

javaslat merült fel, amit vinnének Küldöttgyűlésre. 

Saly Eszter bemutatja a stratégia alkotásról szóló Közélet Iskolája dokumentumot. [Lásd melléklet] 

Stratégia értelme, hogy tudatosan lehessen dolgozni. Legyen az Önkormányzat működését érintő 

kérdésekben konszenzus. Feltérképezzük a tevékenységeket. Középtávú célokat tüzünk ki. Misszió 

tevékenységek összeségét jelenti. Mit teszünk azért, hogy elérjük a hosszú távú célokat. Változás 

alatt látni kell a lépcsőfokokat a probléma megoldásához. A problématérkép a nagy kép felfedezése. 

A vízió a tényleges hosszú távú terveket jelenti. 

Ehhez lett kitalálva az alkotótábor koncepciója. A stratégia megalkotás a célja. Leendő bizottságok 

megtervezése. Emberi, szakmai összekovácsolás. Bizonyos szekcióban dolgozzunk ki egyes 

szakterületekre vonatkozó célokat és lehetőségeket. Külügy, Tanulmányis-Tudományis, 

Mentorrendszer, Rendezvényes , Szervezetfejlesztési szekciók lennének elképzelés alatt. 

Gombás András bemutatja a Küldöttgyűlési határozati javaslatokat: 
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1. Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése támogatja, hogy az Önkormányzat a 2024/25 

önkormányzati ciklus folyamán kialakítson rövid- és középtávú stratégiát, azaz 

kidolgozzon olyan a működést és a szervezeti kultúrát egyaránt érintő alapelveket, 

melyek időtállóan biztosítani tudják az Önkormányzat működésének kereteit és 

motiválják az Önkormányzat tagjait az aktív szerepvállalásra.  

2. Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése támogatja a 2024/25-ös tanév félévben egy 

alkotótábor megszervezését, mely során az Önkormányzat kialakíthatja a jövőre 

vonatkozó stratégiáját, tervezheti hosszútávú működését. 

3. Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése javasolja, hogy a 2024/25-ös tanév őszi félévében 

megszervezésre kerülő alkotótáborban az Önkormányzat tisztségviselői, képviselői és 

delegáltjai lehetőségük szerint részt vegyenek. 

4. Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése javasolja, hogy az Ellenőrző Bizottság 2024. 

szeptember 10-i állásfoglalásában foglaltakkal összhangban az Önkormányzat vizsgálja 

felül a tisztségviselők beszámoltatási rendjét és a tisztségviselői ösztöndíjak összegét és 

pályázati rendjét.  

Első határozati javaslat 

Gombás András kifejezi, hogy a megvalósításhoz szeretné egy formális döntést tenni az alkotótábor 

mögé. Működési keretből szeretné finanszírozni, hogy ezzel is támogassa az emberek lejövetelét. 

Ezek célok.  

Nováki Lóránt megkérdezi mennyire konkrét a határozat. 

Gombás András válaszol, hogy ezek csak javaslatok. 

Nováki Lóránt megkérdezi, hogy mennyire ereje lesz ennek. 

Saly Eszter kifejezi, hogy szükség van egy legitimációra, hogy legyen stratégia.  

Sárvári Ferenc és Papp Zsombor támogatja a javaslatot.  

Második határozati javaslat 

Gombás András kifejezi hogyha az előző határozat el lesz fogadva akkor jöhet a második határozat 

is. 
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Harmadik határozati javaslat 

Gombás András kifejezi, hogy legyen egy iránymutatás, hogy a tisztségviselők delegáltak jó lenne, 

ha eljönnének a táborba. 

Saly Eszter kifejezi, hogy szigorúbban is meglehet fogalmazni a kérést. 

Gombás András kikéri a választmány véleményét a megfogalmazásról. 

Papp Zsombor nem támogatja az erősebb megfogalmazást. Megérti az álláspontot, de úgy értelmezi 

mintha valami módon pótolni kellene, ha kihagyná valaki. 

Saly Eszter kifejezi, hogy nem lenne szankció. 

Novák Zsófia kifejti, hogy valamilyen szinten tényleg olyan, hogy ott kell lenni, máskülönben fel 

kel zárkózni az utána lévő Küldöttgyűlésre.  

Müllner Tamás kifejezi, hogy amíg nincs fix program nem tudja eldönteni, hogy számára megéri-e 

például megjelenni több év tapasztalattal. 

Saly Eszter elmondja, hogy nem kötelező. Nincs konkrét program, bemeneti és kimeneteli 

követelmények vannak a táborra. 

Gombás András kifejezi, hogy lesz rövid összefoglalás az alkotótáborról Küldöttgyűlésen. Nem 

tartja szükségesnek ennek a szövegnek szigorítását.  

Negyedik határozati javaslat 

Gombás András kért egy állásfoglalási kérést az Ellenőrző Bizottságtól. Nem volt teljesen 

összhangban gyakorlati és elméleti része a tisztségviselői beszámolóknak és ösztöndíjaknak. 

Két eszme merült fel az ösztöndíjakkal kapcsolatban; 

1. Megválasztás után automatikusan kapja az ösztöndíjat a tisztségviselő. Ha nincs 

megelégedve vele a Küldöttgyűlés akkor szankcióként visszaszedhet az összegből. 

2. A másik megközelítés szerint nem automatikusan történik a támogatás. A küldöttgyűlés a 

beszámoló és a kérdések alapján dönti el, hogy megkaphatja-e az ösztöndíját a tisztségviselő. 

Gombás András javaslata, hogy újra kell ezt gondolni. Kiforrottabb Küldöttgyűléshez jobban 

illeszkedő rendszert kell kitalálni. Tavaszra történjen meg a változás. 

Géczy Patrik javaslata, hogy a szankció legyen a megszavazás utána ösztöndíjra érvényes. 
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Papp Zsombor kifejezi, hogy ezzel az a baj, ha valaki lemond menet közben akkor nem lehet 

szankcionálni.  

Müllner Tamás kifejezi, hogy ez a téma Küldöttgyűlés alatt ki lesz fejtve, így nincs szükség itt erről 

tárgyalni. 

Gombás András átviszi a témát a Gólyatábor stratégiájára. Kifejezi, hogy az előző elnök nincs jelen 

az ülésen, de Küldöttgyűlésen ott lesz. 

Papp Zsombor kifejezi, hogy hirtelen érkezett hír a Gólyatábor formájáról. Probléma volt, hogy 

teljes csend volt a gólyatábor helyzetéről. Határozatot szeretne, hogy aki intézi ezt annak legyen 

beszámolási kötelezettsége a helyzetről.  

Gombás András szerint egyértelmű a beszámolási rendből, hogy erről nyilatkozni kell. Kifejezi, 

hogy a gólyatáborról előzetesen született határozat úgy lett megfogalmazva mintha az 

Önkormányzat lenne a fő szervező és megvalósító. A gólyatábor szervezéséhez az Önkormányzat, 

a Dékán és a Kancellár egyetértése kell. A tárgyalások során az Önkormányzatot általában az elnök 

képviseli. Emiatt nem lehet kezdésből erős állításokat tenni a javasolt koncepcióval kapcsolatban. 

Nekünk is rugalmasnak kell lennünk a megállapodás érdekében. 

Saját elképzelése, hogy azokból a keretekből kell dolgozni, amiket kapunk. El kell fogadnunk a 

Szolgáltató Kft-t. és az EHÖK-kel együtt kell működni. Nem érdemes megkötni a saját kezünket 

a küldöttgyűlés határozatával. 

Felveti, hogy a képviselők aktív fellépése kell ahhoz, hogy a tisztségviselők munkája érdemben 

ellenőrizve legyen. Amiről nem hangzik el kérdés, arról megeshet, hogy a küldöttgyűlés nem tud 

tájékozódni. 

Szirtes Gábor kifejezi, hogy lehetne a kommunikációról való egyeztetést hamarabb lefolytatni. Nem 

volt számára egyértelmű az oktatókkal való kommunikáció.  

Sárvári Ferenc és Novák Zsófia kifejezi, hogy volt erről egy stratégiai megbeszélés.  

Gombás András kifejezi, hogy Mig András távollétében az idei szervezéssel kapcsolatos 

visszajelzésekről nem tudunk teljes képet kapni, de a jövő évi szervezésre vonatkozóan tudunk 

tanulságokat levonni. 

Papp Zsombor reagál, hogy nem Mig Andrástól kell kérdezni, hanem magától nyilatkozzon. 
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Müllner Tamás kifejezi, hogy a korábbi koncepciótól való eltérés bejelentése júliusban volt a 

Küldöttgyűlések után. 

Novák Zsófia kifejezi, hogy sokszor megtörtént, hogy naponta történtek változások. Nehéz 

bevonni ilyenkor az embereket. Idén nem szeretnék ezt a helyzetet.  

Müllner Tamás reflektál, hogy lehetett volna egy nap haladékot kérni és ilyenkor összehívni a 

szakterületi koordinátorokat.  

Papp Zsombor kifejezi, hogy azért mondják ezeket, hogy jövőre ne forduljon ilyen elő. 

Gombás András kifejezi, hogy tényleg Választmánynak véleményt kellett volna alkotnia ebben a 

helyzetben. Emiatt vannak a kommunikációs csatornák, hogy ne kelljen csak ezért összehívni egy 

választmányt. 

Gombás András lezárja a napirendi pontot. 

17:18 Rendezvények 

Gombás András megosztja a rendezvényekkel kapcsolatos dokumentumot. [lásd melléklet] 

Gombás András kifejezi, hogy rendezvényszervező referens hiányában igyekeznek a munkát 

pótolni. Küldöttgyűlési támogatást szeretnének mögé.  

A gólyabálra előzetes javaslat, hogy a Bárczi Gusztáv Gyógypedagógia Kar és a 

Bölcsészettudományi Karral karöltve legyen megvalósítva. Semmiképp nem szeretnék szerdára. 

Hatályban van a küldöttgyűlés korábbi határozata, hogy szerdán nem lehet gólyabál. Rendezésben 

kérnek segítséget. 

Gombás András megkérdezi a szakterületi koordinátoroktól, hogy hogyan állnak a programok 

évelején. Megkéri őket, hogy ne szerepeljen a kocsmatúra kifejezés lehetőleg, hogy az erről való 

kommunikáció semmiképp se sugalljon olyan értékrendet, ami valójában a gyakorlatban nem 

jellemző ezekre a programokra. Kívülállók számára se tűnjön úgy, mintha a programnak kötelező 

eleme lenne a hallgatók alkoholfogyasztása, mert ez nem egyezik az Önkormányzat alapvető 

értékeivel. 

Papp Zsombor kifejezi, hogy náluk nincsen kocsmatúra, helyette félévkezdő gólyáknak szóló 

rendezvény (SKÜ) lesz. Kérdezi, hogy kell-e ehhez engedély.  

Gombás András kifejezi, hogy mindenképp jelezze az üzemeltetésnek. 
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Novák Zsófia megkér mindenkit, hogy az ilyen programokat a közös naptárba illesszék be. 

Szirtes Gábor kérdezi mi a helyzet a naptárral mert nem látja. 

Saly Eszter kifejezi, hogy adjon neki egy emailt és hozzáadja.  

Gombás András támogatná, ha mindenki a TEAMS felületet használná a tisztségviselői fájlok 

tárolására, hogy az átadás-átvételnél ezek megőrződjenek. 

Szirtes Gábor kifejezi, hogy TEAMS felületen is lehetne naptár. 

Sárvári Ferenc (volt informatikus) kifejezi, hogy nem tudtak olyat csinálni tavaly, amit csak a 

tisztségviselők használni. EHÖK Informatikus tanácsára Google Calendar lett javasolva. 

Gombás András kifejezi, hogy lehet más rendszer, de akkor olyan kell, amit mindenki tud használni. 

Sárvári Ferenc kifejezi, hogy remekül lementek a programok. A SZACS jelenleg nem volt 

megfelelő. Kémia szakterülettel lesz közös Állomásos túra. Jól áll a szervezés. 

Müllner Tamás kifejezi, hogy 30.-án lesz a SZACS. Vita estet is szerveznek. Szakterülettel közös 

program szervezésen dolgoznak. 

Herczeg Flóra kifejezi, hogy igen lesz az állomásos túrát. Jövőhét hétfőn lesz SZACS, szeretnének 

még egy Inverz-SZACS-ot. Workshop szervezés is folyamat alatt van. 

Szirtes Gábor kifejezi, hogy minden szakszerűen lezajlott. Segítséget kér a SZACS lerendezéséről.  

Gombás András megkér mindenkit, hogy legyen az eseményekről kommunikáció, és ne legyenek 

ütközések. Támogatná, ha a küldöttgyűlés résztvevők is részt vennének az 5vös 5km futóversenyen.  

Talált a weboldalon egy formst, amin lehetett rendezvény megvalósításra pályázni. Fel lehet ezt a 

projektet éleszteni az Elnök úr szerint. SZACS vezetők számára is előnyős lehet mivel lesz egy 

egységes felület, és képet mutat a szervezés pénzügyi oldaláról. Ez is lehet egy megoldás a pozíció 

hiányában. Segítheti a szervezést. Ez egy előzetes gondolat volt. Közösségi Költségvetésként is fel 

lehet fogni.  

Gombás András lezárja a napirendi pontot 17:39-kor. 

17:40 Gazdasági Ügyek 

Nováki Lóránt bemutatja a 3 dokumentumot, amit kiküldött. [lásd melléklet.] 

2024 Költségvetési Terv 
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Költségvetési tervezetett mutatja be. Több pénzzel gazdálkodunk jelenleg. Sok tavalyi esemény 

kerül az idei keretbe. Az irodaköltségek az eszközvásárlás és irodafejlesztésre lesz. Ebből lesz a 

társasjáték beszerzés. 

Géczy Patrik megkérdőjelezi az irodavezetési és nyomtatási költségeket. 

Nováki Lóránt kifejezi, hogy várhatóan ennél kevesebbet fognak költeni a meghatározott 

értékeknél, és ezek egy maximumot jelentenek.  

Sárvári Ferenc kifejezi, hogy 3.félként fele annyiba kerülne a toner mint hivatalos rendelésként. A 

toner vásárlás menete csakis hivatalos formában lehetséges. 

Első Negyedéves Gazdasági beszámoló  

Az érdekképviselet pont több részletből adódik össze. Nyomdaköltség a tétékás gólyanyúz volt. 

Második Negyedéves Gazdasági beszámoló 

Az irodaköltségek alatt csak a tonerek árai voltak. A szervezetfejlesztési keret a közélet kostoló volt.  

Sárvári Ferenc kifejezi, hogy nincs választási lehetőség tonerek szempontjából. Vagy veszünk tonert 

vagy nem veszünk tonert.  

Gombás András lezárja a napirendi pontot 17:58-kor. 

17:58 Külügyi Mentorrendszer  

Bartha Márton felvezeti a helyzetet. 

A külügyi Mentorrendszerben a mentorokat egy korábbi választmányi határozat szerint egy 

választási bizottság válogatja ki. A külügyi mentorkoordinátor, külügyi referens, 

mentorkoordinátor, elnök/elnökhelyettes, ELTE TTK HÖK Választmány által delegált 

hallgatóból kell állnia a bizottságnak. Viszont ez a bizottság még nem állt fel. Vagy a létszámot kell 

csökkenteni, vagy őket összehívni a bizottságba. 

Novák Zsófia nyilatkozik, hogy nem ért egyet az 5 fős bizottság létével. Se az elnöki, se a helyettesi 

se a mentorkoordinátori tisztségnél nincs megszabva, hogy tudniuk kellene angolul. Ezek a 

kiválasztások angolul folynak. A két külügyi felelőst javasolja a bizottságba csak. 

Bartha Márton kérdezi, hogy mi van akkor, ha egy igen/nem szituáció áll fent. 

Novák Zsófia kiegészíti, hogy akkor szükség lenne egy 3. személyre. 
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Papp Zsombor javaslata, hogy csak megegyezés alapján egységesen lehessen dönteni. 

Gombás András felveti, hogy miért a Választmánynak kellene erről döntenie.  

Gombás András is arra az irányra próbál térni, hogy minimális ember legyen ebben a bizottságban, 

mert a rendszerben alapból kevés ember található. Külügyi szekció szüksége felmerülhet. Szerinte 

nincs szükség ekkora bürokratikus teherre erre a célra. 

Ezen kívül azt javasolja, hogy legyen 3 fős a bizottság.  

Müllner Tamás javaslata, hogy a külügyesek válasszanak egy harmadik főt maguk mellé.  

Füzi Réka egyetért a háromfős bizottság koncepciójával. 

Novák Zsófia azt támogatja, hogy csak a két külügyes döntsön, hiszen ők fognak velük dolgozni, 

Gombás András azt támogatja, hogy külügyisek tesznek egy javaslatot és az alapján fogadja el az 

elnök.  

18:09 Saly Eszter kilép a teremből 

18:12 Saly Eszter belép a terembe 

Bartha Márton kifejezi, hogy ez működhet.  

(86)/2024 (IX.20) számú választmányi határozat:  Az ELTE TTK HÖK Választmánya egyhangúlag 

elfogadta, hogy a (6)/2023 (I.20) számú választmányi határozatot, mely szerint az ELTE TTK HÖK külügyi 

mentorprogram felvételi bizottságát a külügyi mentorkoordinátor külügyi referens, elnök vagy elnökhelyettes és az 

ELTE TTK HÖK Választmánya által delegált egy hallgató alkotja, hatályon kívül helyezi. 

(87)/2024 (IX.20) számú választmányi határozat: Az ELTE TTK HÖK Választmánya egyhangúlag 

elfogadta, hogy a (7)/2023 (I.20) számú választmányi határozatot, mely szerint a külügyi mentorrendszer 

személyeit illetően a külügyi mentorkoordinátor és az elnök vétójoggal rendelkeznek, hatályon kívül helyezi. 

(88)/2024 (IX.20) számú választmányi határozat: Az ELTE TTK HÖK Választmánya egyhangúlag 

elfogadta, hogy az ELTE TTK HÖK külügyi mentorrendszer mentorait, a külügyi referens és a külügyi 

mentorkoordinátor javaslatára az elnök nevezi ki. 

Gombás András lezárja a napirendi pontot 18:19-kor. 

18:19 Egyebek 

Sárvári Ferenc reméli, hogy a Választmány hatására rövidebb lesz a következő Küldöttgyűlés. 
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Gombás András megköszöni mindenki munkáját. Vár mindenkit időben a Küldöttgyűlésen. 

Gombás András lezárja a napirendi pontot 18:21-kor. 

Gombás András lezárja a Választmányt. 

PH 

 

 …………………………….. …………………………… 

 Kiss Bence László Nováki Lóránt 

 jegyzőkönyvvezető jegyzőkönyv hitelesítő 


